

**Fra:** [projectstiro@gmail.com](mailto:projectstiro@gmail.com)  
**Sendt:** 04-11-2021 20:45  
**Til:** [Folketinget@ft.dk](mailto:Folketinget@ft.dk) <[Folketinget@ft.dk](mailto:Folketinget@ft.dk)>  
**Emne:** "Danish Parliament/ Folketinget "

Dear Colleagues,

We hope you are doing well.

We are the team of the **"Arab Culture and Arts Network- ACAN"** project, which aims to empower the gathering of cultural communities for networking and cooperation between individuals and organizations in the Middle East and the world.

We would like to inform you that we will soon launch the network's website. This site includes an icon called **"Network"** that holds information about all members of the **"Arab Culture and Arts Network- ACAN"**.

We are honored to invite you to be a member of the network, please fill out the form in the link below:

[https://cultureartsnetwork.com/?page\\_id=703](https://cultureartsnetwork.com/?page_id=703)

In order to know more about the project and its goals, we are pleased to invite you to schedule a meeting via Zoom in order to discuss ways of cooperation between us, transfer of experiences and learning from each other for the sake of solidarity and meeting with everyone.

Kindly find attached below a presentation about ACAN

Thank you

Best Regards,

Team of **ACAN Network**,

+961 70 911 379

الى الزملاء المحترمين،

تحية طيبة وبعد ...

نحن فريق مشروع **"شبكة الثقافة والفنون العربية - أكان"** الذي يهدف إلى تمكين المجتمعات الثقافية فيما بينها من أجل التشبيك والتعاون بين الأفراد والمؤسسات في الشرق الأوسط والعالم .

نود اعلامكم بأننا سنطلق الموقع الإلكتروني للشبكة عما قريب، ويشمل هذا الموقع أيقونة تسمى **"الشبكة"** والتي تضم معلومات عن جميع أعضاء **"شبكة الثقافة والفنون العربية - أكان"**.

يشرفنا دعوتكم للإنسحاب كعضو في الشبكة (مؤسسة أو أفراد ) يرجى منكم تعبئة الاستمارة في الرابط المرفق ادناه :

[com/?page\\_id=703.https://cultureartsnetwork](https://cultureartsnetwork.com/?page_id=703)

من أجل أن تعرفوا أكثر عن المشروع والأهداف يسعدنا أن ندعوكم لتحديد موعد للقاء عبر زوم من أجل أن نناقش سبل التعاون فيما بيننا ونقل التجارب والتعلم من بعضاً البعض من أجل التضامن والتلاقي مع الجميع .

يرجى الاطلاع أدناه على عرض تقديمي حول ACAN.

[v=pBvq-dojkEo?https://www.youtube.com/watch](https://www.youtube.com/watch?v=pBvq-dojkEo)

فريق عمل شبكة آكان

شكراً لكم

+961 70 911 379

--

Ana Cendrero Alvarez

Lebanese National Theater,  
Rivoli Street, near the Court.

Association Tel: 0096181870124

Contact us:

[Website](#)

[Facebook](#)

[Instagram](#)

[Twitter](#)

[Linkedin](#)